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Na de kleddernatte winter ligt er een kakelverse 
ZeijdeLinks voor u, boordevol informatie over alles wat 
onze baan betreft. De meest gestelde vragen over 
toiletten in de baan, het terras, teehouders, harken op 
een houder en al dat soort zaken vindt u terug bij het 
onderwerp Q & A van de DGCC. Een rijmende titel in 
de Engelse versie. 
Het directieduo Jan-Willem en Jelle geeft ons een 
inkijkje in de plannen voor dit jaar en de komende 
jaren. Daarnaast vertellen ze iets meer over hun 
rolverdeling en achtergronden. Jelle in een interview, 
Jan-Willem in de serie Negen holes met…  
 
Ons jeugdredactielid Koen Hazekamp laat in zijn eerste 
bijdrage Michel van Zijl aan het woord in de serie De 
favoriete club van… Cees Meeuwsen houdt ons op 
natuurgebied bij de les met die prachtige watervogels 
in onze vijver. In de wedstrijdsfeer wordt er een nieuwe 
bokaal toegevoegd aan het Drentsche arsenaal: de 
Gouden Ot en Sienbokaal en er is gemengd nieuws 
van de handicarts. 
 
Er zijn twee hoofdthema’s in deze ZeijdeLinks. Joop 
Onnekink noemt het eerste al in zijn stuk van de regel- 
en handicapcommissie. Het is een oproep om het 
patroon te doorbreken dat mannen van de gele tee 
spelen en vrouwen van de rode. In het buitenland is het 
meer en meer gewoonte om, afhankelijk van je 
handicap, van de rode of blauwe tee te spelen. Het zou 
het spelplezier van velen ten goede komen als we dat 
hier ook gaan doen. En je kunt vanaf dit jaar ook een 
qualifying score spelen op de PAR 3-baan. Voor velen 
een feestje.  

Het tweede onderwerp, en dat is best een issue, is de 
etiquette en gedragsregels in en om onze baan. We 
vinden het allemaal plezierig als de ander zich plezierig 
gedraagt. Als dat ook zo was, zou het geen issue zijn, 
want het ligt natuurlijk altijd aan de ander…  
 
De redactie van de ZeijdeLinks is ook om die reden 
buitengewoon verheugd dat Bert Blanke besloten 
heeft zijn bijdragen aan de ZeijdeLinks weer voort te 
zetten. En hoe! Met een vette knipoog laat hij ons in 
woord en beeld zien wat etiquette wel en niet vermag.  

Kortom: een boeiend nummer weer. Wij wensen u veel 
leesplezier.
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Van de voorzitter  
Henk van Halteren

Beste vrienden, 

Water, water en nog eens water. Dat was 
eigenlijk de gehele winter het weerbeeld. Was 
het niet, dat reeds jaren geleden is voorspeld 
dat in de komende jaren de winters niet alleen 
zacht zullen zijn maar vooral ook heel nat! 
Welnu, de winter van 2015/2016 voldoet daar 
tot op het moment dat ik dit schrijf volledig 
aan. 

Het is dan ook verbazingwekkend dat onze 
baan, hoewel zeer nat vanzelfsprekend, zo 
goed en zo vaak bespeelbaar is gebleken. Dat 
was bij diverse banen om ons heen bepaald 
niet altijd het geval. Ik acht mij niet deskundig 
op dit terrein, maar ik meen te mogen stellen 
dat jarenlang goed beleid, jarenlang 
verbeteringen realiseren op het gebied van 
drainage, zijn vruchten af heeft geworpen. Met 
als gevolg dat we in de achter ons liggende 
winterperiode ruimschoots hebben kunnen 
bewegen, hebben kunnen golfen en ons 
hebben kunnen vermaken met dierbaren op 
onze baan. 
Het was op zondag 3 januari een meer dan 
goed begin van het golfjaar 2016. Ruim 90 
leden van onze vereniging hadden zich 
ingeschreven voor de Nieuwjaarswedstrijd. 
Wederom een record. Het is goed om waar te 
nemen dat het aantal leden dat deelneemt aan 
clubactiviteiten nog steeds groeit. En niet 
onbelangrijk, veelal ook door nieuwe leden. 

De nieuwjaarsreceptie stond natuurlijk vooral in 
het teken van gezellig samenzijn. Het was goed 
te constateren dat vrijwel “iedereen“ er was. 
De DGCC, de greenkeepers, de golfpro’s en 
natuurlijk heel veel leden. De woorden die Jelle 
Pauw sprak werden zeer gewaardeerd. In mijn 
praatje kon ik bekendmaken dat Antien 
Lekkerkerker haar titel van Golfster van het Jaar 
heeft geprolongeerd. En tevens was het voor 

mij een groot genoegen dat ik voor het eerst in 
de geschiedenis van De Drentsche bekend 
mocht maken wie benoemd is tot Jeugdspeler 
van het Jaar. En dat is geworden: Michel van 
Zijl. 
Het golfjaar 2016 is dus onderweg. Onze 
nationale trots Joost Luiten is voortvarend aan 
zijn nieuwe seizoen begonnen op de Europese 
tour. Dat is goed voor onze sport. Maar 
daarnaast ook heel leuk voor ons als 
golfliefhebber. Kijken naar sport heeft nou 
eenmaal een chauvinistische kant. 

Dus vrienden. De winter ligt achter ons. 
Wederom geen schaatswinter. Laat staan een 
Elfstedentocht. Dus maar de blik naar voren. 
Naar golfplezier, handicapverlaging, 
funwedstrijden,  golfen met dierbaren, 
clubavond, clubkampioenschappen, etc  etc. 
Maak er een mooi  golfjaar van!! En natuurlijk 
zoals altijd, geniet van die versnapering op ons 
zonovergoten terras.

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in juni 2016 

verschijnen. Uw kopij graag  
uiterlijk 20 mei 2016 in de mailbox 

zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.
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In gesprek met Jelle Paauw 
Joke van der Ven

Op de eerste van de ijzeldriedaagse waarop 
Code Rood in alle toonaarden door de ether 
klinkt, hebben we afgesproken. Jelle (Hcp: 
15,2) neemt de telefoon gewoon op in het 
kantoor. Hij is er stikalleen. Als enige heeft hij 
de tocht over die ijsgladde landweggetjes 
durven maken. ‘Kom maar niet, het laatste stuk 
is veel te gevaarlijk hier.’ Het kenmerkt Jelle: 
plichtsgetrouw, altijd op zijn post, nooit 
opgevend en vooral zorgzaam voor de ander. 
De ideale schoonzoon dus die je met 
helderblauwe ogen open observeert. Hij 
grinnikt: ‘Ik zal het tegen mijn schoonmoeder 
zeggen. Zal ze leuk vinden.’ 
Jelle, je behoort zo langzamerhand tot het 
meubilair hier. 
‘Nou….hoewel, ik ben er al lang. Zeg maar 
mijn twaalf en een halfjarig jubileum. In mei 
2003 schreef ik een businessplan voor deze 
club als afstudeerscriptie van mijn opleiding 
sportmanagement aan de Hanzehogeschool. In 
een tijd dat de aardappelen hier nog in het 
veld stonden. Daarna ben ik gebleven en was 
ik in het begin vooral verantwoordelijk voor het 
opbouwen van de businessclub.’ 
En intussen ben je algemeen manager. Hoe zit 
dat met de taakverdeling tussen jou en Jan-
Willem?  
Een big smile verschijnt op Jelle’s gezicht. ‘Wij 
zeggen het hier altijd zo: “Jan-Willem ís de 
directeur, ik speel de directeur.” Jan-Willem is 
financieel eindverantwoordelijk en verder voor 
alle spullen en sfeer in het clubhuis. Ik ben 
operationeel verantwoordelijk’. 
Dus Jan-Willem is ook verantwoordelijk voor 
het terras dat er nog niet is, de damestoiletten 
in de baan, en.…? 
‘Ja, vraag dat vooral aan hem.’ 
Ok, en wat is jouw pakkie an?  
‘Ik ben verantwoordelijk voor de 
bedrijfsvoering van de horeca, de lodge en de 
businessclub en vervang Jan Willem waar 
nodig. Paul zorgt voor de evenementen. 
Intussen heb ik mijn focus een beetje verlegd. 

In het begin ging het vooral om zoveel 
mogelijk groei: bij de Businessclub van 30 naar 
een stabiele 130 leden, bij de vereniging naar 
zo’n 900 privéleden. Nu zitten we in een 
stabilisatiefase, dus: hoe hou je je leden vast?’ 

Lukt dat? 
‘Ja, daar lijkt het wel op. Eigenlijk zijn we een 
heel stabiele club, vooral dankzij de vereniging 
en de activiteiten die ze organiseert. De 
seniorenochtend loopt als een trein, de 
herenmiddag heeft een stevige vaste bezetting 
en we hebben een goed bestuur. En daarnaast 
zijn we op zoveel mogelijk manieren aan het 
flexibiliseren, op allerlei fronten. Bij de 
lidmaatschappen hebben we bijvoorbeeld veel 
maandleden, nu ongeveer de helft. En de 
wedstrijden zouden we in de toekomst ook iets 
meer willen flexiberen, zodat er naast de 
enthousiaste harde kern ook méér leden aan 
meedoen, in plaats van een harde kern. 
Wedstrijden waarbij het dan meer om plezier 
dan om het resultaat gaat bijvoorbeeld. En 
tenslotte zie je in Amerika al ontwikkelingen 
van wedstrijden van bijvoorbeeld 6 holetjes. 
Die loop je in een uur.  Dat zou bij ons ook een 
optie kunnen worden.’ 
Komt het ook een beetje door jou dat het 
eigenlijk wel goed gaat hier? 
Nu is het even geen snelle Jelle. En daarna is 
het een voorzichtig: ‘Ik denk wel dat ik voor 
veel leden en bezoekers een bindende factor
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ben ja. Ik wil graag dat iedereen het naar zijn 
zin heeft hier. En als iemand een moeilijke 
vraag heeft, en die zijn er natuurlijk regelmatig, 
zeg ik eigenlijk altijd: “Ik ga mijn best doen, ik 
kan het niet beloven, maar…” En meestal komt 
het ook wel goed. Er komen hier natuurlijk veel 
verschillende karakters binnen…’  
Waar is het moeilijk ‘nee’ tegen zeggen?  
Jelle aarzelt. Het is niet zijn sterkste kant. Weet-
ie van zichzelf. Maar: ‘Ik ben me wel warm aan 
het lopen om eindverantwoordelijke te worden 

van de baan. Ook financieel. En dat betekent 
dat er soms ook gewoon moeilijke knopen 
doorgehakt moeten worden. Dat lukt me 
steeds beter.’ 
Nog iets leuks over jezelf te vertellen Jelle?  
‘Ja! Ik word vader. Over negen weken.’  
En wat wordt het? 
‘Een…. Je hoort het wel.’ 

Flaauw, Paauw! Maar dat worden natuurlijk wel 
heééél veel beschuitjes. Help je mee smeren??

De aalscholver is als een vis in het water, alleen: 
hij vreet de vis zelf op! 
Het is voor ons als natuurliefhebber een 
prachtig gezicht om de aalscholver zijn vleugels 
te zien drogen door ze wijd gespreid te laten 
fladderen. Dat moeten ze doen, omdat ze niet 
zoals eenden, hun vleugels kunnen ‘wachsen’ 
waarmee de veren van een vetlaagje worden 
voorzien en dus na een bad direct droog zijn 
en gereed om te vliegen.  

De aalscholver heeft weinig natuurlijke 
vijanden. Alleen langdurige vorst waarbij alle 
meren zijn dichtgevroren geeft veel sterfte. Ze 
laten elkaar wel in hun visdomeinen toe en dat 
zie je aan hun droog "kransje" in de vijver  
op de baan. 
 
De aalscholver is een duidelijk exponent van 
een veranderd evenwicht in de ons 
omringende natuur. We moeten dat nooit de 
lading geven van de opwarming van de aarde, 
maar slechts van een disbalans van het 

natuurlijk evenwicht. Wij, de mens, zijn 
uiteindelijk de verstoorders van dit evenwicht, 
de natuur herstelt dat meestal na korte of 
langere tijd. 

Onze aalscholvers zijn te bewonderen zolang er 
voldoende vissen in ‘onze’ vijvers zijn en dat 
duurt niet lang meer. Dus ik wil er eigenlijk mee 
zeggen: geniet van deze natuurfilm die vanaf 
het terras is te bewonderen!

De aalscholvers in ‘onze’ vijver  
Cees Meeuwsen
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De favoriete club van… Michel van Zijl 
Koen Hazekamp

In deze tweede editie van ‘De favoriete club 
van…’ spreken we Michel van Zijl. Michel werd 
onlangs nog verkozen tot ‘Jeugdspeler van het 
Jaar’ bij ons op de club. Mede daarom wordt 
het hoog tijd om een praatje met hem te 
maken. 

Hoi Michel. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘De 54°, daarmee kan ik alle slagen maken die 
ik wil omdat ik er controle mee heb en dat wint 
vertrouwen.’ 
En wanneer ben je golf begonnen? 
‘Ik ben vroeg begonnen met golf, eerst met 
plastic exemplaren in de huiskamer en later - 
om precies te zijn na 1 jaar en 10 maanden - 
met de echte golfclubs. Mijn vader werkte als 
Greenkeeper op een Pitch & Putt-baan in 
Groningen en door hem ben ik met golf 
opgegroeid. ’ 
Leuk! Laatst ben jij op de DGCC verkozen tot 
de ‘Jeugdspeler van het Jaar’, wat waren de 
beste prestaties van vorig jaar? 
‘Ja inderdaad, afgelopen jaar ging het heel 
goed! Ik ben met de NNO tweede geworden 
in Categorie 1 (voor jongeren met een 
Handicap onder de 18). Verder heb ik tijdens 
de Heren 2-competitie met mijn vader 
gedubbeld: drie keer gewonnen, een verloren. 
In mijn eentje heb ik drie keer matchplay 
gewonnen en een keer gelijk gespeeld. En niet  
te vergeten ben ik ook de beste junior van de 
EU in Pitch & Putt en 56ste van iedereen in 
Europa!’ 
Dat klinkt als een geslaagd jaar! Natuurlijk 
moet je ook veel oefenen. Lukt dat ook in 

combinatie met school?  
‘Helaas niet genoeg. Ik zit op het CS Vincent 
van Gogh in Assen en zit in de derde HAVO 
TTO (Tweetalig Onderwijs) en dat is best een 
zwaar programma. Het lijkt me erg leuk om 
later sportactiviteiten te organiseren, met 
contacten regelen enzo… Het liefste natuurlijk 
golfactiviteiten.  Het lijkt me erg leuk en 
interessant werk om bijvoorbeeld met 
leveranciers te overleggen, ruimtes of zalen te 
huren en alles te plannen.’ 

Tot slot, wat is jouw streven met golf in 2016? 
‘Ik wil heel graag de Single in want ik heb nu 
een handicap van 10.2. Als ik goed train 
misschien Heren 1? En op school natuurlijk 
overgaan, maar dat gaat wel lukken.’ 
We zullen voor je duimen Michel, bedankt voor 
het interview en zeer waarschijnlijk gaan we 
nog veel van je horen.

Donateurs handicarts houden verlies beperkt 
Marten van der Mark

2015 was geen goed jaar voor golfers die 
aangewezen zijn op een handicart. Met 230 
dagen aan regen was het een uitzonderlijk nat 
jaar. Daardoor bleef de grond drassig en 
konden gebruikers van de handicart minder 

vaak de baan op. Dat is vervelend voor golfers 
die niet zonder handicart kunnen. Het is ook 
vervelend voor de stichting die de handicart 
mogelijk, toegankelijk en betaalbaar maakt. De 
Stichting Handicart zag bij ons een forse
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teruggang in de omzet. Gelukkig was er voor 
de penningmeester ook positief nieuws… Vorig 
jaar was er vanuit de golfclub De Drentsche 
een toenemend aantal donateurs. Dankzij die 
aanwas en hun gulle bijdragen is het verlies 
 ten opzichte van 2014 beperkt gebleven. En 
daar ben ik, namens de stichting, alle 
donateurs dankbaar voor. Daarom 
dank aan:  
dhr. Afman, mevr. Elings, dhr. de Jonge, 
mevr. P. Pol, dhr. Veening, mevr. Altink, 
mevr. van Esch, dhr. Jongstra, dhr. Polling, 
dhr. te Velde, dhr. Bessem, dhr. Feenstra, 
dhr. de Kleine, dhr. Punt, dhr. Verduyn, 
dhr. Bloem, dhr. Gokemeijer, mevr. de 
Kleine, dhr. van Putten, mevr. Visser, dhr. 
Blomsma, dhr. van der Greft, dhr. Kok, 
mevr. Roelfsema, mevr. Voogd, dhr. Boer, dhr. 
Grol, dhr. Koopmans, dhr. de Roos, dhr. Weeda, dhr. 
Boers, dhr. de Groot, dhr. Kooyman, dhr. Schouten, 
dhr. de Weerd, dhr.. Boschloo, dhr. Grootjans, mevr. 
Koster, dhr. Schuring, dhr. van de Weerd, mevr. 
Boschloo, dhr. ter Haar, mevr. Leenheer, dhr. 
Schuringa, mevr. Wegkamp, mevr. Brink, mevr. ter 
Haar, dhr. van der Mark, mevr. Slim, dhr. Willems, 
mevr. Broekert, dhr. van Halteren, dhr. van der Meer, 
dhr. Slot, dhr. Wolff, dhr. van Broekhuizen, dhr. ten 
Have, dhr. Meeuwsen, mevr. Smid, dhr. van der 

Woude, dhr. Broos, mevr. van Heek, dhr. Meiboom, 
dhr. Snijders, dhr. F.J.  Zeeven, dhr. Brouwers, dhr. 
Henkelman, dhr. van der Meulen, dhr. Soemosemito, 
dhr. J.H. Zeeven, mevr. Bus, mevr. Hijlkema, dhr. 
Moek, dhr. Stam, dhr. van Zoelen, dhr. Christiaanse, 
dhr. Huizinga, mevr. Nieuwenhout, mevr. Steegstra, 
dhr. Zonderman, dhr. Dekker, dhr. Immenga, dhr. 

Noordewier, dhr. van Tilburg, dhr. Zuidert, mevr. 
Draaijer, mevr. Jansen, dhr. Overbosch, mevr. van 
Tilburg, dhr. Zwaving, mevr. Duijser, dhr. 
Jedema, mevr. Palmen, dhr. Timmer, dhr. 
Edzes, mevr. de Jong, mevr. A. Pol en dhr. 
Uittenbroek. 

Ik hoop ook dit jaar weer op uw 
steun te kunnen rekenen. Al vanaf € 
10,00 (uiteraard is een hogere 

bijdrage altijd welkom) kunt u 
donateur worden van de Stichting 

Handicart. Vooral omdat de stichting het 
hoofdzakelijk van donaties moet hebben. Als 
dit jaar dan iets minder nat is, kan iedereen, 
ook wie aangewezen is op een handicart, een 
prachtig golfjaar tegemoet zien. 

Maak de golfsport voor iedereen mogelijk.  
Word donateur via www.handicart.nl! 

Willem Komduur is geboren en opgegroeid in 
Noord-Sleen. Hij is in 1967 naar 
Haren verhuisd, waar hij als bouwkundige bij 
de gemeente Haren heeft gewerkt. 

Van jongs af zit het tekenen hem in het bloed. 
Daarmee is de basis gelegd voor de stap 
naar zijn prachtige schildercreaties. Een 
bevlogen man met oog voor detail en vooral 
kleurrijke composities. De natuur is daarbij zijn 
belangrijkste drijfveer en de fascinatie 
daarvoor. Bloemen, bomen, landschappen van 
vooral de Drentsche Aa, het Groninger land en 
met name Drentsche boerderijen (welke hij in 
opdracht schildert) hebben zijn voorkeur. 

Willem is autodidact, werkt met olieverf op 
linnen, zowel realistisch als abstract. 
Zijn schilderijen zijn enerzijds gedetailleerd 

weergegeven, anderzijds zoekt hij steeds meer 
naar abstracte impressies. 
Met het oog voor wat er om hem heen te zien 
is, heeft hij zich bekwaamd tot een 
opmerkelijk kunstschilder. 
Voor een volledig overzicht van zijn kleurrijke 
schilderijen, zie zijn website: 
www.willemkomduur.nl.
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Negen holes met….. Jan-Willem van der Eijk 
Joke van der Ven

Hij is een Shellkindje. Tweeënvijftig jaar 
geleden geboren op Borneo Indonesië en tot 
zijn twaalfde met zijn ouders meeverhuisd over 
de hele wereld. Pas toen zijn vader standplaats 
vond bij de NAM werd Drenthe het domicilie. 
Stevig dyslectisch werd de school nooit zijn 
favoriete plek. Terwijl zijn vrienden gingen 
studeren verkocht hij kleding in een modezaak. 
Het was voor niemand een belemmering, toen 
niet, nog niet. Nu is hij de mede-eigenaar van 
een golfbaan waarop hij nog steeds stevig 
verliefd is. Zijn vrienden doen iets anders. 
Liefkozend glijden zijn handen over de 
welvingen van baan 5 van rood aan de rand van 
het water. ‘Zie je de hei daar al? Op die schrale 
stukken grond. Prachtig! Het wordt elk jaar 
weer mooier! Schitterende kleuren!’  

We spelen op rood. Het is Herenmiddag. Zij 
lopen op geel. Wit is nog te nat. Jan-Willem 
swingt en speelt zoals hij loopt en spreekt. 
Rustig, weloverwogen, ietsje ingehouden zelfs. 
Zijn voeten nemen als vanzelf de juiste positie 
in. Hij kijkt alleen naar de baan. Strekt de 
armen, kijkt nog een keer en slaat af. 
Loepzuiver en ver. Mag ook wel met een 
playing Hcp van 1,5. ‘In de zomer dan hè, nu is 
het allemaal veel te koud. Ik ben een typische 
mooiweerspeler.’ Hij speelt met blote handen. 
Ook met een temperatuur van 20 boven nul. In 
de baan pakt hij af en toe een opgedroogde 
plag en legt die aan de zijkant. Kalm. Op de 
green repareert hij pitchmarks. Zonder 
ergernis. Als vanzelf. Nee hij ergert zich niet, 
moppert ook niet, kan alleen slecht tegen 
trage spelers. Lijkt onverstoorbaar. 
Wanneer ben je een keer ècht van de leg 
geweest Jan-Willem? 
Zijn lichtend blauwe ogen kijken me peinzend 
aan. ‘Dat was toen Jurjen van Dijk plotseling 
overleed in 2001. In 2000 hadden we samen 
plannen gemaakt en geïnvesteerd in deze 
baan, toestemming gekregen van de 

gemeente en akkoord gegaan met het 
gegeven dat dit een waterwingebied is. Ik had 
mijn vijf winkels Peanuts nog, die was ik ook 
van plan om er gewoon naast te houden, maar 
toen werd alles ineens heel anders.’ Hij lijkt er 
nog steeds door geraakt te zijn. ‘Toen heb ik 
mijn winkels verkocht en ben alleen nog maar 
met de baan bezig geweest. Dat was wel even 
heel spannend ja.’ 

En daarna nog wel eens? 
‘Eigenlijk niet meer. Nee, ook niet toen we de 
Golf Lodge gingen bouwen. Sommigen 
hadden wel iets van ‘waar begint-ie aan’, maar 
dat heb ik nooit gehad. Ik twijfel ook niet. Dat 
heb ik in de baan ook niet. Ik kijk alleen waar 
de bal naar toe moet. Wie een handicap onder 
de 4 heeft moet rust hebben tussen de oren, 
want de rest kun je wel. Echt risico nemen doe 
ik niet. Ik bedenk, ik bereken en doe 
vervolgens. Onrustig word ik alleen als er iets is 
met een van de medewerkers. Daar kan ik wel 
mee zitten ja.’ 
Hoe uit zich dat? 
‘Tja, dan word ik nog een beetje rustiger, nog 
meer in mezelf getrokken. Noem het maar 
chagrijnig ja. Dan kijk ik ook zo, geloof ik. Jelle 
voelt dat altijd wel aan. Die hoef ik niks te 
vertellen. En Paul weet dat ook intussen. Die 
mannen doen het zó goed! Die kunnen wat ik 
niet kan, structuur brengen in een hoop 
paperassen, rondom organisaties, 
evenementen, de lodgegasten, de roosters, 
noem maar op.’
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Zoek jij daar je mensen op uit, dat ze iets 
kunnen wat jij niet kan? 
‘Ik denk het wel ja. Dat deed ik vroeger al in de 
winkels. Daar werkte ik met een oudere 
mevrouw van in de 60 om rokkostuums aan 
studenten te verkopen. Die jongens misten 
allemaal hun moeder. Zei die mevrouw: “Zie ik 
daar nou een knoopje van je broek? Zal ik dat 
er even aan zetten?” Geweldig toch. Zo vind ik 
dat het hier ook moet. Iedereen moet zich hier 
op zijn gemak voelen, zich welkom weten, 
merken dat we het fijn vinden dat ze hier zijn. 
Contact hebben met de mensen, ze gewoon 
soms ook even aanraken. Waarom gaan 
mensen altijd naar dezelfde wintersport plek in 
Oostenrijk? Omdat die Oostenrijkers weten wat 
gastvrijheid is. Dat wil ik hier ook. Jelle is daar 
bijvoorbeeld steengoed in, die zal ook wat 
vaker met z’n laptop in het clubhuis te vinden 
zijn.’ 

En jijzelf? 
‘Ik ben meer de creatieveling, de bouwer, de 
bedenker. Vroeger vertimmerde ik alle winkels 
zelf. Een of twee dagen stevig doorklussen en 
dan de winkel gelijk open. Dat vind ik nog 
steeds leuk. En de business natuurlijk. Toen wij 
hier in 2000 begonnen in het Noorden als 
commerciële club (de baan, clubhuis etc. alles 
is eigendom van de BV) werd er door de 
andere verenigingsbanen nog wel op ons 
neergekeken. Destijds hing er rond een 
commerciële golfbaan nogal een negatieve 
houding, tegenwoordig moet iedere baan 
commercieel zijn. En nu komen diezelfde clubs 
naar ons toe om te kijken hoe we onze 
business regelen. Dat vind ik leuk. We gaan 

ook meer samenwerken met een aantal clubs. 
Ook weer met vouchers ja‘. 
Geen viltgroene greens en fairways als 
geschoren tapijt. 
Hij is diep doordrongen van duurzaamheid. 
Voor hem geen viltgroene greens en 
geschoren fairways als dat ‘foute’ kunstmest 
vraagt. Op deze baan wordt alleen met 
natuurlijke mest en producten gewerkt. 
Tenslotte is het ook een waterwingebied. ‘Heb 
je dat programma gezien waarin ze soja 
hebben gekweekt dat resistent is voor 
Roundup? Verschrikkelijk! Komt zo als diervoer 
naar ons en wij krijgen het daardoor binnen.’  
Zijn verste, beste slag? 
Hij aarzelt heel even, dan een brede grijns. 
‘Niet mijn verste slag, maar wel een heel 
bijzondere. Een eagle op de 7e van de Noord-
Nederlandse. Het was stikdichte mist. We 
zagen de vlag niet eens. We maakten een 

inschatting waar hij ongeveer zou staan. Maar 
na de tweede slag van zo’n 140 m met m’n ijzer 
7 konden we mijn bal niet vinden. Bleek hij in 
de hole te liggen!’ 
Als op hole 8 het clubhuis in zicht komt staat hij 
stil. En kijkt met oprechte trots naar het 
clubhuis. ‘Zó mooi nog steeds! Vin-je niet?’ Hij 
weet dat hij los moet gaan laten, om ook Jelle 
en Paul meer ruimte te geven, maar het is nog 
wel erg mooi om nog een poosje trots te 
blijven. Op de baan. Zíjn baan.  
In het clubhuis nemen we een waslijst aan 
vragen door die door het bestuur zijn 
verzameld. Hij geniet. Ook daarvan. Zoals van 
elke dag op die mooie Drentsche Golf & 
Country Club.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00
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Veranderingen in het Handicap systeem 
Joop Onnekink, Regel- en handicapcommissie

Joop is onlangs opnieuw toegetreden tot de 
Regel- en Handicapcommissie. Namens onze 
commissie en vereniging is hij onlangs naar 
Papendal geweest voor het Handicap- en 
Regelsymposium, in verband met alle 
wijzigingen in de regels en de handicapping 
die sinds dit jaar van kracht zijn.  

Veranderingen in het Handicap systeem 
Vanaf 1 januari zijn de nieuwe regels van 
2016-2019 van kracht geworden waarbij tevens 
het EGA-handicapsysteem is aangepast. De 
bedoeling is om het voor iedereen makkelijker 
en overzichtelijker te maken. 

Vanaf nu loopt het handicapsysteem van 
handicap 54 af naar beneden.  Er is geen 
verschil meer tussen NGF-handicap 54 tot 37 
en EGA-handicap 36 tot 0. Dit houdt dus in dat 
de hoogste handicap, waarbij men niet meer 
omhoog kan, dus 54 wordt i.p.v. 36.  

Ook mag nu (bijna) iedereen 9-holesscores 
inleveren als qualifying score.  Alleen categorie 
1 (handicap beneden 4,5)  kan alleen via 18-
holes Q-wedstrijden kaarten inleveren. 
Hiermee wordt 98% van de golfers bediend. 
Het actief of inactief zijn van een handicap 
vervalt. De wedstrijdcommissie mag echter 
eisen stellen aan het aantal kaarten dat 
ingeleverd is voorafgaand aan een wedstrijd. 
Tevens is de CBA, wat staat voor Computer 
Buffer Adjustment, die correcties uitvoert op 

slechte wedstrijdresultaten, aangepast (en niet 
afgeschaft i.t.t. eerdere berichten). De 
bedoeling is dat het minder vaak en minder 
heftig corrigeert. 
De grootste verandering is wel dat het vanaf 
april mogelijk is om op PAR 3-banen qualifying 
scores neer te zetten. Dat betekent dat men bij 
ons op de PAR 3-baan ook Q-kaarten kan 
lopen en Q-wedstrijden kan houden. In Spanje 
doet men dit al sinds 2007 en de resultaten zijn 
zeer bevredigend. 

Een belangrijk punt dat ook op het congres 
aangevoerd werd, is het gebruik maken van de 
juiste tee.  Ervaring leert dat het kiezen van de 
juiste tee bij de capaciteiten van de spelers 
meer spelplezier en een betere doorstroming 
door de baan geeft. Daartoe is de NGF bezig 
om een flyer te ontwikkelen die voor zowel 
dames als heren aangeeft wie op welke tee 
thuis hoort. Ik denk dat we al goed bezig zijn 
door verschillende wedstrijden te wisselen van 
tee, zodat we zien hoe leuk het is om onze 
baan eens van een andere tee te spelen.
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Q & A  van de DGCC 
Joke van der Ven

Voor het komende seizoen hebben de leden 
op allerlei manieren vragen gesteld die 
betrekking hebben op onze baan, de 
omgeving en wat we de komende jaren min of 
meer kunnen verwachten. Natuurlijk gaat dat 
over het terras, dat maar niet groter is 
geworden, over de toiletten en 
watertappunten in de baan, de teekokers, de 
afstandsmarkering, de golfacademy en alles 
waar een frequente golfer op de baan mee te 
maken krijgt. Op het gevaar af dat het een 
simpel Vraag- en Antwoordspelletje wordt (Q & 
A voor de liefhebbers) hieronder de vragen 
toch maar gewoon op een rij, zodat een ieder 
weet dat er aandacht is besteed aan zijn of 
haar vraag. Op het moment van het gesprek is 
het een rommel rond het clubhuis. Bij het 
verplaatsen van één muur naar de 
benedenruimte bleek de ander te bezwijken, 
waardoor er gestut moest worden en 
gewapend beton moet worden gestort. Daarna 
komen de herentoiletten, de 
damesdoucheruimte en de damestoiletten nog 
aan de beurt. Alles wordt opnieuw betegeld, 
zodat voor het echte seizoen begint alles klaar 
is.  
We hebben een waslijst aan vragen, Jan-
Willem. ‘Kom maar op.’ Ok, daar gaat-ie: 

Q.1  Het terras, wordt het nog een beetje 
groter? 
A.1  Phoe, daar ben ik wel een beetje te  
enthousiast over geweest.  Het wordt niet veel 
groter meer nee. Die uitbreiding vroeg een té 
grote investering, alleen een muurtje zetten 
bleek al verschrikkelijk duur. Nu splitsen we het 
terras meer op in wat kleinere hoekjes en 
komen er glasplaten tussen de palen die je al 
ziet staan. 
Q.2  Een volgend heikel punt: komen er 
toiletten en watertapputten in de baan? 
A.2  Da’s ook een lastige, want dan moet je 
waterafvoer en riolering aanleggen. Dat ligt er 
niet. Zo’n Eco-toilet vind ik verschrikkelijk, daar 

kies ik niet voor. Volgend jaar gaat de WMD 
nieuwe buizen leggen, dan gaan we kijken of 
we ergens op aan kunnen sluiten. Daar komt bij 
dat we er met het plaatsen van het toilet niet 
zijn, want het moet ook schoon gehouden 
worden en dat vraagt ook de nodige aandacht.  

Q.3  Komt er nog meer schuilgelegenheid in 
de baan? 
A.3  Vorig jaar hebben we een schuilhut gezet 
op wit 7. Dit jaar staat er niet nog meer op de 
planning. Als we het alsnog doen, dan in 
overleg natuurlijk. 
Q.4  Kunnen er bankjes en afvalbakken komen 
bij de rode tees? 
A.4  Dit jaar komen er een aantal bij, ze zijn al 
besteld. 
Q.5  We missen tee kokertjes, het is een 
rommel nu op de afslagplaats. Komen er weer 
nieuwe? 
A.5  Vorig jaar hebben we speciaal smalle 
ijzeren kokertjes laten maken zodat er geen 
peuken en afval in kon. Dat gebeurde toch. Er 
komen zeker weer nieuwe. Misschien laten we 
weer iets maken. Het moet iets zijn waar je niet 
apart voor van de machine hoeft. Tel maar 
mee: het is wel 54 keer in- en uitstappen per 
ronde.  
Q.6  Sommigen willen de harken op een 
standaard. Goed idee? 
A.6  Nee, gaan we vooralsnog niet doen. Ook 
hier zit meer achter dan alleen een standaard

“… verschrikkelijk…”
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plaatsen. Denk ook hier aan afstappen van de 
machines. We zien ook vaak op andere banen 
dat de harken er negen van de tien keer naast 
liggen in plaats van óp de standaard. 
Q.7  Kan de afstand markering nog iets 
duidelijker? De 100 en 150 m. zijn niet altijd van 
afstand zichtbaar. 
A.7  Daar gaan we in de loop van dit seizoen 
mee aan de slag. Er is zo’n toename aan 
horloges en kijkers dat die afstand aanduiding 
veel minder belangrijk aan het worden is. Dit 
neemt niet weg dat we het voor de golfers 
zonder horloge goed moeten regelen. 
Q.8  Kunnen sommige fairways dichter naar de 
tee? 
A.8  Dat doen we al, we maken de carry minder. 
Kijk maar bij wit 7 en geel 8 bij het eiland, daar 
is veel hoog gras weggehaald. Trouwens: ik zou 
sowieso mensen willen adviseren om veel meer 
van de rode en blauwe tee af te spelen,  ook 
de heren. Ik begrijp eigenlijk niet waarom dat 
hier nog niet veel meer gebeurt, wellicht heeft 
dit te maken met de oude gedachte dat gele 
tees herentees zijn en de rode de damestees. 
In het buitenland zie je al veel en veel meer dat 
er van verschillende kleuren wordt gespeeld. 
Dat zullen we nog sterker gaan benadrukken, 
het maakt het spel vaak sneller maar belangrijk 
nog, ook leuker. Het mooie is dat golf natuurlijk 
een hele uitdagende sport blijft. 
Q.9  Bij de cleaning area waar de 
luchtdrukpistolen zijn en de borstels, kan daar 
een kraan en een waterbak bij? 
A.9  Dat ligt wel in de planning, maar nog niet 
voor dit jaar. We moeten bij de cleaning area 
dezelfde faciliteiten krijgen als nu bij het 
ballenstation. Volgend jaar dus. 
Q.10  De parkeerruimte voor de trolleys bij het 
clubhuis is te klein, kan dat worden uitgebreid? 
A.10  Gaan we doen. Rechts naast de putting 
green, als je vanuit het clubhuis komt, maken 
we een verharding. Daar komt extra 
parkeerruimte. 
Q.11  Kan de puttinggreen nog wat verbeterd 
worden? 
A.11  We hebben afgelopen seizoen even een 
wat mindere periode gehad met de green, 
maar mijn inziens is deze prima. We hebben 

geïnvesteerd in een roller, die de greens sneller 
maakt. Dat zal komend jaar de nodige 
verbetering opleveren. 
Q.12  Kunnen de matten van de PAR 3-baan 
worden vervangen? 
A.12  De matten zijn net allemaal 
schoongemaakt. Ze zijn zeer acceptabel. 
Q.13  Kan de receptie op zondag ook van 8.00 
- 14.00 open, in plaats van 9.00 - 15.00? 
A.13  In maart gaan we testen met aangepaste 
openingstijden op de zaterdag en zondag, we 
gaan dan om 08:30 open. Als er voldoende 
aanleiding is om eerder open te gaan, dan 
zullen we dat doen. Het zijn vaak 
momentopnames (mooi weer, goede 
temperatuur etc), we kijken  vaak over een wat 
langere periode. 
Q.14  Komen er dit jaar, net als vorig jaar, weer 
vouchers voor andere banen? 
A.14  Zeker. Tussen 15 maart en 15 april bij 
weer dezelfde banen. We hebben intensiever 
overleg met de banen om ons heen, dus ook 
voor de toekomst zal dat waarschijnlijk alleen 
maar uitgebreid worden. 
Q.15  Klopt het dat de Golfacademy onderdeel 
is geworden van de BV? 
A.15  Dat klopt ja. Sinds vorig jaar al. Martin 
houdt zich nu vooral bezig met de dingen waar 
hij steengoed in is, namelijk lesgeven op een 
plezierige manier en de zaken zo goed 
mogelijk regelen voor de golfschool.  Wij 
vinden het meer en meer belangrijk dat ook de 
pro zorgt voor aansluiting (van nieuwe golfers) 
bij de club en niet een op zichzelfstaand bedrijf 
is. Prima dus. En die winterlessen die je zegt? 
Ja, mooi dat het fantastisch loopt, dat is echt 
een succes. 
Q16  En tenslotte nog een terzeijdelinksje. 
Volgend jaar is het ons derde lustrum. Is het 
leuk om daar een jubileumnummer van de 
ZeijdeLinks voor te maken? 
A16  Zeker. Leuk idee. Moeten we vroeg 
genoeg aan gaan beginnen. 

‘Lastig Jan-Willem?’ 
‘Nee… was dat het?’ 
‘Yep!Thnxx!’
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Nog niet zo lang geleden schoof ik aan in het 
clubhuis op mijn favoriete plek aan de toog. De 
winterse weersomstandigheden hebben me 
nogal geteisterd en na een volle 18 holes op 
onze geliefde golfbaan verheug ik mij op een 
lekkere warme kop koffie en een dito 
atmosfeer. In gedachten loop ik de ronde slag 
voor slag door en sta even stil bij alle gemiste 
kansen. 
Achter mij is een gezelschap aangeschoven. 
Aan de tongval te horen iets op afstand van 
onze hoofdstedelijke baan. Op de green van 
drie bij mijn vierde put verstoort een levendige 
uithaal mijn contemplatieve rust. 
“Je moet je wel een beetje gedragen. Je bent 
hier te gast,” hoorde ik een redelijke stem. 
“Ik kom niet helemaal naar deze uithoek om 
achttien holes gebukt te lopen. Daar ben ik 
niet op gebouwd,” meende ik een hooligan te 
herkennen. 
“Dat pensioenvet van jou zit je in de weg. Iets 
beter slaan zou ook wel helpen. Net als Hans 
en Grietje laat je een spoor na, maar dan van 
plaggen. Je kunt zo een perceel land 
aardappelklaar maken.” pareerde mr. Redelijk. 
“En wie had er laatst een vrijgezellenfeestje 
met kampvuur en barbecue op hole drie! Je 
moest je een weg door de achtergelaten troep 
heenslaan. Ik kreeg daar nog weken trek in saté 
en vette worst,” mengde zich een derde in het 
gesprek. 
“Ja, dat ging misschien wat ver maar het 
bestuur had die week ervoor een ‘Paintball’ 
wedstrijd voor de sponsoren georganiseerd. Je 
zag die klodders verf op elke hole. Een paar 
greenfee-spelers zijn toen groen naar huis 
gegaan. Hoogglans,” verweerde de 
aangesprokene zich. 
Ieder van het gezelschap meende nu iets te 
moeten bijdragen. 
Nu ik dat zo aanhoorde begreep ik de licht 
kritische kanttekeningen op hun eigen home-
baan wel. 
“Er loopt nog een aanvraag voor een 
evenement met terreinauto’s. Een mooi traject 

door de rough en het water op hole vijf en dan 
door het bos op acht. Het bestuur heeft het 
nog in beraad maar als ze beloven niet op de 
green te komen zal het wel doorgaan.” 
“Ja, van de green moeten ze afblijven. Er zijn 
wel grenzen.” 
“We rijden er toch ook met onze karren 
overheen.” 
“Dat is heel wat anders. De sponsors mogen 
het. Dan kunnen ze het ons niet verbieden.” 
“En de pitchmarks dan?” vroeg een benauwde 
stem. 
“Nou moet je niet zo eikelig doen. Daar zijn we 
al lang aan gewend. En je kunt nog eens 
lachen. Geen put is hetzelfde.” deed 
Mr.Hooligan nog een duit in het zakje. 
“Ik durf niemand meer uit te nodigen voor een 
rondje golf.” probeerde Mr. Benauwd nog 
even. 
“Je moet niet zo zeiken. Inrukken kunnen ze. 
We willen alleen maar gezellige mensen die 
van wat gein houden. Lekker een poosje

AIRSHOT 39+ 
Bert R. Gerlijk
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raggen en dan een potje bier. Spelletje dart. 
Dan heb je een mooie middag.” 
De emotionele benadering van de diverse 
invalshoeken werd voelbaar. 
“Laten we het deze meneer eens voorleggen,” 
zei Mr.Redelijk en hij draaide zich om naar mij. 
“Legt iedereen hier op jullie baan bijvoorbeeld 
de plaggen terug?” 
“Ja natuurlijk leggen we de divots terug. Dat 
doen we altijd,” antwoordde ik zonder 
aarzelen. 
“Nou, ik heb anders heel wat inslagen gezien” 
was zijn weerwoord. 
“Ja, het wil wel eens voorkomen dat hele jonge 
kinderen en hele oude mensen dat vergeten,” 
voelde ik me toch een beetje aangesproken. 
“En ik zag ook hier en daar peuken. En een 
bananenschil. En een plastic verpakking. En 
gesnoten zakdoeken. En kapotte tees,” somde 
hij verder op. 
“Het wil wel eens gebeuren dat de 
prullenmanden en de bakjes op de tee nog 
niet geleegd zijn. Dan heeft de wind er mee 
gespeeld,” werd ik wat meer in het nauw 
gedreven. 

“Dat begon bij ons ook zo.” somberde Mr. 
Benauwd. 
Het gezelschap stond in de rij om nog wat 
munitie aan te dragen. 
“We hebben twaalf holes achter een paar 
slakken aangelopen. Doorlaten, ho maar.” 
“Ik zag iemand chippen op de puttinggreen.” 
“Ik kwam een golfer tegen met een 
spijkerbroek.” 
“Ik een met een T-shirt.” 
Ik voelde de behoefte opkomen om me sterk 
af te zetten tegen deze onheuse 
beschuldigingen. 
“Ja, het is waar dat sommige mensen denken 
dat regels voor iedereen gelden, behalve voor 
de persoon in kwestie. Maar dat zijn altijd 
greenfee-spelers. Wij doen dat niet. Wij 
bevuilen ons eigen nest niet.” 
Aan de houding van mijn gespreksgenoten af 
te lezen kon ik maar beter weggaan, was mijn 
inschatting. 
En met: “Ik moet nog snel even een fles dure 
wijn halen.” verzekerde ik mij van een haastige 
maar waardige aftocht.
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Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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Nieuws van de wedstrijdcommissie 
Rolf Rademaker

Het afgelopen jaar zijn er nogal wat wijzigingen 
geweest in de samenstelling van de 
wedstrijdcommissie. Gelukkig hebben we het 
team op volle sterkte en we hebben de eerste 
vergadering reeds achter de rug. Kerntaak van 
de WeCo is het samenstellen, plannen en 
bewaken van de wedstrijdkalender. Onder 
supervisie van de WeCo vallen ook de 
deelcommissies: dames, heren, senioren en 
jeugd. De taakverdeling binnen onze 
commissie is als volgt: 
Rolf Rademaker - voorzitter, coördinator inloop 
clubavond, aanspreekpunt Seniorenochtend 
Alma Wegkamp - penningmeester 
Renate van der Weerd - secretaris, 
aanspreekpunt Damesochtend 
Roland Escorcio de Brito - coördinator Horeca, 
aanspreekpunt jeugd 
Arjen Noorman - wedstrijdreglement en 
statuten, aanspreekpunt Herenmiddag. 

Sinds jaar en dag is Dik Boers de grote 
animator en organisator van de WeCo. Ook dit 

jaar zal Dik bij veel wedstrijden als 
wedstrijdleider actief zijn. Dik is ook 
coördinator richting de DGCC betreffende de 
wedstrijdkalender. Aangezien dit overleg naar 
alle tevredenheid verloopt, gaan we dit niet 
veranderen.  De eindverantwoordelijkheid ligt 
uiteraard bij de WeCo. 

De wedstrijdkalender en de aangepaste 
reglementen, voornamelijk vanwege de NGF-
wijzigingen per 1 januari 2016, zijn inmiddels 
afgerond en op de website gepubliceerd.  
De kalender is in grote lijnen gelijk aan die van 
2015, alleen hebben we wat meer ruimte 
gecreëerd tussen de “grote” wedstrijden en er 
is een nieuwe wedstrijd opgenomen: de 
Gouden Ot & Sien Trofee. Een wedstrijd met 
voorrondes en een finaledag met een nieuwe 
spelvorm: eclectic. Een matchplaytoernooi 
waar iedereen aan mee kan doen en ook kans 
maakt om ver in het toernooi te eindigen 
vanwege de driekwart handicapverrekening.


